
Van: Silvester Bombeeck  
Verzonden: vrijdag, april 26, 2019 8:36 AM 
Aan: Schots, Theo 
Onderwerp: RE: brief SNB aan informateur 
  
Beste Theo, 
  
In de brief aan de informateur hebben wij inderdaad melding gemaakt van het 
privatiseringsonderzoek zonder daar verder op in te gaan. Het is ook geen geheim in de markt dat 
een dergelijk onderzoek heeft plaatsgevonden, zoals eerder bericht. In dat kader zagen wij ook geen 
bezwaar de brief aan de informateur openbaar te maken. Anders hadden wij in de brief al 
aangegeven de brief op zich zelf als vertrouwelijk te behandelen. 
  
De besprekingen in het verleden achter gesloten deuren over het privatiseringsonderzoek en de 
daarbij behorende stukken hadden tot doel (a) om het onderzoek geheim te houden en (b) om geen 
vertrouwelijke onderliggende bedrijfsgevoelige informatie in de openbaarheid te brengen. Ten 
aanzien van punt (a) is gebleken dat al redelijk snel na de opstart van het onderzoek marktpartijen 
vernamen dat er een privatiseringsonderzoek liep naar SNB. Dit is ook door SNB gemeld aan de 
aandeelhouders. Ten aanzien van punt (b) rust ons inziens op de onderliggende stukken en de inhoud 
van de besprekingen nog steeds vertrouwelijkheid aangezien het bedrijfsgevoelige informatie betreft 
die vertrouwelijk is verstrekt door SNB in het kader van het privatiseringsonderzoek. Bovendien zou 
openbaar maken van de stukken, mocht het in de toekomst tot een verzelfstandiging komen, de 
onderhandelingspositie van de aandeelhouders uitermate verzwakken. Wij gaan er dan ook vanuit 
dat waterschap Brabantse Delta deze informatie vertrouwelijk houdt. De hieronder geschetste 
consequentie van ‘vrijgave’ van stukken delen wij dan ook niet mede ingegeven door de absolute 
weigeringsgronden die de Wob biedt. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
  
S.F. (Silvester) Bombeeck MBA RA 
Directielid a.i. / Financieel Manager 
  
 
 


